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Protokół Nr II/2024

z sesji Rady Gminy Smołdzino
z dnia 27 maja 2024 r.

Ad. 1. 

Sesja Rady Gminy Smołdzino rozpoczęła się o godz.  16:00 w sali  Gminnego Ośrodka Kultury

w  Smołdzinie. Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Jan Fleszer. Przywitał

radnych,  Wójta  Gminy,  Sekretarza  Gminy,  Skarbnika  Gminy,  pozostałych  przybyłych oraz

wszystkich oglądających sesję.  Następnie na podstawie listy  obecności  stwierdził  wystarczającą

liczbę radnych do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. Wyrażała się ona

obecnością 15 radnych. 

/Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/

W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy mówiąc, że podczas ostatniej sesji w poprzedniej kadencji

nie wszyscy byli obecni, a w związku z tym, że dzisiaj są na sali obrad, to chciałby tym osobom

podziękować i wręczyć upominek.  

Ad. 2.

Przewodniczący Rady przekazał, że radni otrzymali proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji.

Zwrócił się z pytaniem, czy ktoś zgłasza zmiany do porządku obrad.

Nie zgłoszono zmian. 

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Gminy z dnia 7 maja 2024 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Smołdzino na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Smołdzino

na lata 2024-2036. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla

radnych Rady Gminy Smołdzino.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Smołdzino.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Rewizyjnej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Smołdzino na 2024 rok.  



12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy

Smołdzino na 2024 rok.  

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów pracy  stałych  Komisji  Rady  Gminy

Smołdzino na 2024 rok.  

14. Wolne wnioski i informacje.

15. Zakończenie sesji.  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad. 

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

Porządek obrad II sesji Rady Gminy Smołdzino został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy radni zgłaszają uwagi do protokołu z obrad I

sesji Rady Gminy z dnia 7 maja 2024 r. Do protokołu uwag nie zgłoszono, zatem prowadzący

obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

Wynik głosowania: 

za – 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

Protokół z obrad I sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4.

Prowadzący  obrady  przypomniał,  że  radni  w  materiałach  na  sesję  otrzymali  sprawozdanie

z działalności Wójta między sesjami. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania

do sprawozdania.  

W związku z brakiem uwag i  pytań Przewodniczący Rady stwierdził,  że Rada Gminy przyjęła

sprawozdanie.

/Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 2 do protokołu/.

Ad. 5.

Przewodniczący Rady przekazał, że w dniu dzisiejszym odbyło się wspólne posiedzenie Komisji

Rady  Gminy.  Poprosił  Przewodniczącą  Komisji  ds.  współpracy  ze  Słowińskim  Parkiem

Narodowym oraz gminami na których terenie położone są parki narodowe radną Izabelę Stawicką,

która przewodniczyła obradom, o przedstawienie sprawozdania z posiedzenia. 

Radna Izabela Stawicka przekazała, że podczas posiedzenia Komisji zostały omówione następujące

tematy:



- analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy Smołdzino za 2023 rok,

-  sprawozdania  z  realizacji  Programu  współpracy  Gminy  Smołdzino  z  organizacjami

pozarządowymi w 2023 roku,

- sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok,

- ocena zasobów pomocy społecznej za 2023 rok,

- informacja z wykonania budżetu Gminy za I kwartał 2024 roku,

- projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Gminy,

- sprawy bieżące.

Ad. 6.

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Smołdzino na 2024 rok

Skarbnik Gminy wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały, która

była omawiana podczas posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni maja pytania do przedłożonej autopoprawki. 

Wobec braku pytań poddał pod  głosowanie wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały.

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

Następnie prowadzący obrady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała  Nr  II/9/2024  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy  Smołdzino  na  2024  rok  stanowi

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad. 7.

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Smołdzino na

lata 2024-2036

Skarbnik Gminy wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały, która

była omawiana podczas posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni maja pytania do przedłożonej autopoprawki. 

Wobec braku pytań poddał pod  głosowanie wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały.



Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

Następnie Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań, zatem prowadzący obrady skierował projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr II/10/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Smołdzino

na lata 2024-2036  stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad. 8.

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia diet  oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla

radnych Rady Gminy Smołdzino

Przewodniczący  Rady poinformował,  że  podczas  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Gminy

ustalono następujące stawki diet dla radnych:

- dla Przewodniczącego Rady – 1600,00 zł

- dla Wiceprzewodniczącego Rady – 1400,00 zł

- dla Przewodniczących Komisji – 1200,00 zł

- dla pozostałych radnych – 1000,00 zł.

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma inne propozycje stawek diet.

Radni nie zgłosili innych propozycji.

Następnie prowadzący obrady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

W związku z brakiem pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr II/11/2024 w sprawie  ustalenia diet  oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla

radnych Rady Gminy Smołdzino  stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. 9.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Smołdzino



Przewodniczący Rady poinformował, że:

-  zgodnie  z  rozporządzeniem  Rady  Ministrów  z  dnia  21  października  2021  r.  w  sprawie

wynagradzania  pracowników  samorządowych  maksymalne  wynagrodzenie  zasadnicze  wójta

w gminie liczącej do 15 tys. mieszkańców wynosi 10.250,00 zł.

Podczas  posiedzenia  Komisji  radni  ustalili,  aby  wynagrodzenie  zasadnicze  Wójta  wynosiło  –

10.000,00 zł;

- zgodnie z wymienionym wcześniej Rozporządzeniem maksymalny poziom dodatku funkcyjnego

dla wójta w gminie do 15 tys. mieszkańców wynosi 3.150,00 zł.

Podczas posiedzenia Komisji radni ustalili, aby dodatek funkcyjny Wójta wynosił – 3.000,00 zł;

-  zgodnie  z  rozporządzeniem  Rady  Ministrów  w  sprawie  wynagradzania  pracowników

samorządowych wójtowi przysługuje dodatek specjalny. Maksymalny poziom dodatku specjalnego

w  Rozporządzeniu  został  określony  w  kwocie  wynoszącej  30%  łącznie  wynagrodzenia

zasadniczego i dodatku funkcyjnego, tj. 4.020,00 zł.

W związku z tym dodatek specjalny Wójta wynosi -  3.900,00 zł;

-  Wójtowi Gminy przysługuje również dodatek za wieloletnią  pracę zgodnie z obowiązującymi

przepisami, w przypadku Pana Wójta jest to 20% wynagrodzenia zasadniczego.

Następnie  Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań.

Prowadzący obrady skierował projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała  Nr  II/12/2024  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójta  Gminy  Smołdzino stanowi

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. 10.

Podjęcie uchwały w sprawie  powołania stałej Komisji Rewizyjnej

Przewodniczący Rady przypomniał skład Komisji Rewizyjnej:

1) Dorota Hanasz 

2) Kamil Kopiniak 

3) Bożena Pawłów 

4) Justyna Popławska 

5) Izabela Stawicka.

W tym  miejscu  prowadzący  obrady  ogłosił  5-cio  minuową  przerwę,  aby  Komisja  Rewizyjna

ukonstytuowała się. 



Po przerwie powrócono do dalszego procedowania projektu uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

Przewodniczący  Rady  poprosił  o  wskazanie  kogo  członkowie  Komisji  Rewizyjnej  wybrali  na

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

Radna Bożena Pawłów przekazała, że na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej członkowie wybrali

Bożenę Pawłów, natomiast na Wieprzewodniczącą – Dorotę Hanasz.

/Uchwała Nr II/13/2024 w sprawie  powołania stałej Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 7 do

niniejszego protokołu/.

Ad. 11.

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Smołdzino na 2024 rok

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań, zatem prowadzący obrady skierował projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr II/14/2024 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Smołdzino na 2024 rok

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. 12.

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu pracy Komisji  Rewizyjnej  Rady Gminy

Smołdzino na 2024 rok

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały. 

W związku z brakiem pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała Nr II/15/2024 w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji  Rewizyjnej  Rady Gminy

Smołdzino na 2024 rok stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.



Ad. 13.

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  stałych  Komisji  Rady  Gminy

Smołdzino na 2024 rok     

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Wobec braku pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania:

 za - 15 głosów

przeciw - 0 głosów

wstrzymało się - 0 głosów

/Uchwała  Nr  II/16/2024  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  stałych  Komisji  Rady  Gminy

Smołdzino na 2024 rok  stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. 14.

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o zgłaszanie wniosków i informacji.

Radny Kamil Kopiniak

- zgłosił, że 2 czerwca br. w godzinach 14.00-17.00 odbędzie się Festyn z okazji Dnia Dziecka,

który  organizuje  Rada  Rodziców  wspólnie  z  Zespołem  Szkolno  –  Przedszkolnym,  Gminnym

Ośrodkiem Kultury i Urzędem Gminy. Przekazał, że jeżeli jest jeszcze ktoś chętny do pomocy przy

organizacji  tej  zabawy to  zaprasza  zaznaczając,  że  każda  para  rąk jest  na  wagę złota.  Wyraził

nadzieję,  że tego dnia pogoda dopisze i  wszyscy wspólnie  fajnie  spędzą ten czas,  a  zwłaszcza

dzieci, bo to przede wszystkim dla nich organizowane są te atrakcje.

Głos  zabrał  Wójt  przekazując,  że  po  raz  pierwszy  nie  będzie  uczestniczył  w  obchodach  Dnia

Dziecka,  ponieważ wyjeżdża ze strażakami na Olimpiadę  Dziecięcych Drużyn Pożarniczych do

Wieruszowa. Poinformował, że jedynie dwie Gminy z województwa pomorskiego dostały się na tę

Olimpiadę, w tym właśnie Gmina Smołdzino. Następnie przekazał, że Stowarzyszenie z m. Żelazo

jak zawsze przygotuje atrakcje dla dzieci na Festyn z okazji Dnia Dziecka. Kończąc wypowiedź

Wójt życzył wszystkim udanej zabawy.

Radny Krzysztof Matyjasik

- zgłosił, że na początku drogi powiatowej nr 1118G, znajdującej się pomiędzy m. Wysoka a m.

Gąbino, przed płytą retowską na jednej z płyt powstał ogromny ubytek, który cały czas jest zalany

wodą. Wnioskował o przekazanie tego zgłoszenia do zarządcy drogi z prośbą o wymianę płyty bądź

zalania  ubytku asfaltem. Podkreślił, że to miejsce stwarza niebezpieczeństwo dla użytkowników.

W odpowiedzi na powyższe Wójt zapewnił, że wystosuje pismo do Zarządu Dróg Powiatowych

w Słupsku w tej sprawie. 

Sołtys Anna Kowalczyk (Sołectwo Czysta) 

a) - zapytała na jakim etapie jest inwestycja dotycząca drogi w m. Czysta, czy jest może na etapie



przetargu;

b) zapytała czy w nowym Urzędzie będzie przewidziany terminal płatniczy.

ad. a)

Wójt odpowiedział, że jak będzie ogłoszony przetarg to informacja taka znajdzie się w Biuletynie

Informacji Publicznej Urzędu Gminy. Obecnie przygotowany jest cały komplet dokumentacji na tę

inwestycję. Przekazał, że długo trwały uzgodnienia z firmą Orange i nadal nie ma tego uzgodnienia.

Ten  temat  należy  załatwić  do  lipca  bieżącego  roku,  ponieważ  w  lipcu  musi  zostać  ogłoszony

przetarg na tę inwestycję. 

 ad. b)

W odpowiedzi Wójt przekazał, że być może w przyszłym roku bądź za dwa lata, jeżeli  Gmina

najpierw  upora  się  z  zakupem  mebli  do  Urzędu  Gminy,  których  koszt  wyszedł  w  granicach

130 000,00 zł, znajdzie się terminal płatniczy. Dodał, że wszystko też zależy od tego kto wygra

przetarg na prowadzenie rachunku bieżącego Gminy.

Głos  zabrała  Skarbnik  Gminy  przekazując,  że  do  października  bieżącego  roku  Bank  z  Ustki

prowadzi  obsługę  Gminy.  W momencie  kiedy  rozstrzygnie  się  kto  będzie  prowadził  dalej,  to

rozpocznie się dyskusja jeśli chodzi o terminal płatniczy.   

Wobec  braku  kolejnych  głosów  Przewodniczący  Rady  Jan  Fleszer  zamknął  powyższy  punkt

porządku obrad.  

Ad. 15.

W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  Przewodniczący Rady podziękował  wszystkim za

udział w obradach i o godzinie 16:35 zamknął II sesji Rady Gminy Smołdzino.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:
Edyta Szczekarewicz
st. inspektor ds. Biura Rady     
BIP oraz Biura Obsługi Klienta     

Wydruki z głosowań imiennych przeprowadzonych podczas sesji znajdują się na stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Urzędu Gminy w zakładce System Rada -> Głosowa


